

# 中以看好在科技创新领域的投资和合作前景

2019-12-03 21:18:01 来源：新华网

评论

新华社耶路撒冷12月3日电（记者陈文仙 尚昊）第23届“走向以色列”投资高峰论坛2日在特拉维夫举行，与会中国和以色列的企业和投资机构表示，中以双方看好在科技创新领域的投资和合作前景，有望通过打造更多的对接和合作平台，创造更多的双赢合作机遇。

以色列前农业部长、以色列卡塔尔利斯特私募基金管理合伙人亚尼尔·沙米尔在接受记者采访时说，论坛本身就是为来自包括中国在内的投资者和以色列初创公司打造一个合作平台。中国寻求科技创新技术，以色列则在为其高科技公司寻找市场，中国是巨大的潜在投资者，以色列非常乐意与中国合作。

以色列外交部亚太司公使衔参赞阿米尔·拉蒂对记者表示，以中经济具有互补性，双方企业的合作需求也存在较大的相关性。以色列在医疗、农业、新能源等领域都拥有领先技术，而中国创新需求巨大，如果双方能够打造出更多的合作平台，就可为双方创造出更多的双赢合作机遇。

恒隆集团主席陈启宗在会上发表致辞时表示，自从2011年参加“走向以色列”投资高峰论坛以来，他就开始把中国企业家带到以色列寻找投资和合作机会，如今在以色列看到了越来越多中国企业家活跃的身影。

中国光大控股有限公司并购基金部董事总经理樊盛妍对记者表示，公司从2013年开始投资以色列高科技领域，到今年年底，公司将在以色列完成8个投资项目，涉及高端制造、生命医疗、自动驾驶等诸多领域。近

年来，越来越多的中国企业投资以色列高科技产业，同时，中国很多地方政府不断推出有力政策吸引以色列高科技企业落户，中在以科技创新领域的投资和合作正在不断创造着双赢局面。

该论坛由以色列库克曼投资集团和卡塔利斯特私募基金共同主办，是以色列最具影响力的国际性投资论坛之一。

## Simplified Version ----- English

### Reviews

Xinhua News Agency, Jerusalem, December 3rd (Reporter Chen Wenxian Shanghai)  
The 23rd "Going to Israel" Investment Summit was held in Tel Aviv on the 2nd. The participating Chinese and Israeli companies and investment institutions stated that China and Israel are optimistic about the technological innovation field. Investment and cooperation prospects are expected to create more win-win cooperation opportunities by creating more docking and cooperation platforms.

前 Yanil Shamir, a former Israeli Minister of Agriculture and managing partner of Israel's Catalist Private Equity Fund, said in an interview that the forum itself is a platform for investors from China and Israeli startups to cooperate. China seeks technological innovation, while Israel is looking for a market for its high-tech companies. China is a huge potential investor, and Israel is happy to cooperate with China.

Minister Counsellor Amir Ratty of the Asia-Pacific Division of the Israeli Ministry of Foreign Affairs told reporters that the Israeli and Chinese economies are complementary and the two sides

There is also a great correlation between the cooperation needs of enterprises. Israel has leading technologies in medical, agricultural, new energy and other fields, and China has a huge demand for innovation. If the two sides can create more cooperation platforms, it will create more win-win cooperation opportunities for both parties.

In his speech at the meeting, Chen Qizong, chairman of the Hang Lung Group, stated that since he participated in the "Going to Israel" investment summit in 2011, he has started to bring Chinese entrepreneurs to Israel to find investment and cooperation opportunities. Active figures of Chinese entrepreneurs

Fan Shengyan, managing director of China Everbright Holdings Limited's M & A Fund Department, told reporters that the company has invested in Israeli high-tech fields since 2013. By the end of this year, the company will complete 8 investment projects in Israel, involving high-end manufacturing, life medical, and autonomous driving. And many other fields. In recent years, more and more Chinese companies have invested in Israeli high-tech industries. At the same time, many local governments in China have continuously introduced strong

policies to attract Israeli high-tech enterprises to settle down. China-Israel investment and cooperation in the field of technological innovation are constantly creating a win-win situation

论坛 The forum is co-sponsored by Israel's Cookman Investment Group and Catalist Private Equity, and is one of Israel's most influential international investment forums

[http://www.xinhuanet.com/fortune/2019-12/03/c\\_1125304329.htm](http://www.xinhuanet.com/fortune/2019-12/03/c_1125304329.htm)